

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7209245

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ASSIGNMENT
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
FOURNITURES HOSPITALIERES INDUSTRIE	12/15/2021
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	SPINE INNOVATIONS
<b>Street Address:</b>	3, RUE DE LA FORÊT, BÂTIMENT/ENTRÉE B - ZONE INDUSTRIELLE
<b>City:</b>	HEIMSBRUNN
<b>State/Country:</b>	FRANCE
<b>Postal Code:</b>	68990
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 2</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
<b>Application Number:</b>	10583316
<b>Application Number:</b>	14000791
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	(860)286-0115
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
<b>Phone:</b>	860-286-2929
<b>Email:</b>	usptopatentmail@cantorcolburn.com, kgunter@cantorcolburn.com
<b>Correspondent Name:</b>	CANTOR COLBURN LLP
<b>Address Line 1:</b>	20 CHURCH STREET
<b>Address Line 2:</b>	22ND FLOOR
<b>Address Line 4:</b>	HARTFORD, CONNECTICUT 06103
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	GER0818US AND GER2314US
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	JENAE C. GUREFF
<b>SIGNATURE:</b>	/Jenae C. Gureff/
<b>DATE SIGNED:</b>	03/07/2022
<b>Total Attachments: 2</b>	
source=8WL4147#page1.tif	
source=8WL4147#page2.tif	

## Confirmatory deed of assignment

### Between

**FOURNITURES HOSPITALIERES INDUSTRIE**, a simplified joint-stock company, with its registered address at 6, rue Nobel, ZAC de Kernevez – 29000 Quimper, and registered with the Trade and Companies Register of Quimper under number 303 939 755, duly represented by Mr Jean-Marc Idier

Hereafter called the Assignor  
on the one hand,

### And

**SPINE INNOVATIONS**, a simplified joint-stock company, with its registered address at 3, rue de la Forêt, Bâtiment/Entrée B – Zone Industrielle – 68990 Heimsbrunn, and registered with the Trade and Companies Register of Mulhouse under number 887 534 501, duly represented by Mrs Sandrine Carle

Hereafter called the Assignee  
on the other hand.

### **Whereas:**

- In the framework of an agreement signed on September 30, 2020 and an Amendment signed on June 4, 2021, the Assignor assigned to the Assignee his entire co-ownership share of the patents listed in part A of Annex 1 enclosed and the entire patents listed in part B of Annex 1.

- For the recordal of this assignment on the corresponding National Patent Registers, the parties have agreed to draw up a confirmatory deed, as a result of which:

### **The following has been agreed:**

#### Article 1

For good and valuable consideration and in conformance with the deed of September 30, 2020 and the amendment of June 4, 2021, the Assignor assigns to the Assignee who accepts his entire co-ownership share of the patents listed in part A of Annex 1 and the entire patents listed in part B of Annex 1 with all rights and privileges attached hereto including the right of prosecuting any unprescribed infringement acts.

#### Article 2

The effective date of this assignment is September 30, 2020.

#### Article 3

The bearer of a copy of the present document is given full powers to attend to its recordal on the National Patent Registers.

Done at: Heimsbrunn

On: 15/12/2021

*By express agreement, the parties have agreed to sign this contract electronically, via [www.docusign.com](http://www.docusign.com). The Parties acknowledge that this electronic signature has the same value as their handwritten signature.*

#### **For Assignor**

Mr Jean-Marc Idier

DocuSigned by:  
*Jean-Marc Idier*

E34648GG44A4FA...

## Acte confirmatif de cession

### Entre

**FOURNITURES HOSPITALIERES INDUSTRIE**, une société par actions simplifiée, dont le siège social est situé 3 6, rue Nobel, ZAC de Kernevez – 29000 Quimper, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Quimper sous le numéro 303 939 755 et représentée par M. Jean-Marc Idier

Ci-après dénommée le Cédant  
d'une part,

### Et

**SPINE INNOVATIONS**, une société par actions simplifiée, au capital de 238.489 euros, dont le siège social est situé 3, rue de la Forêt, Bâtiment/Entrée B – Zone Industrielle – 68990 Heimsbrunn, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Mulhouse sous le numéro 887 534 501 et représentée par Mme. Sandrine Carle

Ci-après dénommée le Cessionnaire  
d'autre part.

### **Etant exposé que :**

- Dans le cadre d'un contrat signé le 30 septembre 2020 et d'un Avenant signé le 4 juin 2021, le Cédant a cédé au cessionnaire l'intégralité de sa quote-part des brevets indiqués dans la partie A de l'Annexe 1 attachée et l'intégralité des brevets indiqués dans la partie B de l'Annexe 1.

- Aux fins d'inscriptions de cette cession aux différents Registres Nationaux des Brevets, les parties sont convenues d'établir un acte confirmatif, en suite de quoi :

### **Il a été convenu ce qui suit :**

#### Article 1

En échange d'une contrepartie financière adéquate et conformément au contrat du 30 septembre 2020 et de l'avenant du 4 juin 2021, le Cédant cède au Cessionnaire qui accepte l'intégralité de sa quote-part des brevets mentionnés dans la partie A de l'Annexe 1 et l'intégralité des brevets indiqués dans la partie B de l'Annexe 1 avec tous les droits et prérogatives y attachés y compris le droit de poursuivre les actes de contrefaçon non prescrits.

#### Article 2

La date d'entrée en jouissance est le 30 septembre 2020.

#### Article 3

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un exemplaire des présents pour procéder à son inscription sur les différents Registres Nationaux des Brevets.

Fait à : Mulhouse

Le : 15/12/2021

*Par accord exprès, les Parties ont convenu de signer le présent contrat par voie électronique, conformément aux dispositions des articles 1366 et suivants du Code civil, via [www.docusign.com](http://www.docusign.com). Les Parties reconnaissent que cette signature électronique a la même valeur que leur signature manuscrite.*

#### **For Assignee**

Mrs Sandrine Carle

DocuSigned by:  
*Sandrine CARLE*

C06A1E92A3C74BF...

## ANNEX 1 / ANNEXE 1

## Partie A / Part A

PAYS DE DEPOT	SITUATION	NUMERO DE DEPOT	DATE DE DEPOT	NUMERO DE PUBLICATION	DATE DE PUBLICATION	NUMERO DE BREVET	DATE DE DELIVRANCE
France	Brevet délivré	03.15177	22/12/2003	FR2863868	24/06/2005	03.15177	08/09/2006
Etats Unis d'Amérique	Brevet délivré	10/583 316	17/12/2004	US-2007-0276495 A1	29/11/2007	7 842 089	30/11/2010
Japon	Brevet délivré	2006-546237	17/12/2004	2007-515238	14/06/2007	5 037 946	13/07/2012
Allemagne	Brevet délivré	04.816429.7	17/12/2004	1 696 837	06/09/2006	60 2004 039 332.0	12/09/2012
France	Brevet délivré	04.816429.7	17/12/2004	1 696 837	06/09/2006	1 696 837	12/09/2012
Royaume-Uni	Brevet délivré	04.816429.7	17/12/2004	1 696 837	06/09/2006	1 696 837	12/09/2012
France	Brevet délivré	09/51047	18/02/2009	2 942 131	20/08/2010	09/51047	16/11/2012
Allemagne	Brevet délivré	10708348.7	15/02/2010	2 398 423	28/12/2011	60 2010 003 454.2	31/10/2012
France	Brevet délivré	10708348.7	15/02/2010	2 398 423	28/12/2011	2 398 423	31/10/2012
Royaume-Uni	Brevet délivré	10708348.7	15/02/2010	2 398 423	28/12/2011	2 398 423	31/10/2012
France	Brevet délivré	09/54911	16/07/2009	2 948 015	21/01/2011	09/54911	24/08/2012

## Partie B / Part B

PAYS DE DEPOT	SITUATION	NUMERO DE DEPOT	DATE DE DEPOT	NUMERO DE PUBLICATION	DATE DE PUBLICATION	NUMERO DE BREVET	DATE DE DELIVRANCE
Etats Unis d'Amérique	Brevet délivré	14/000 791	10/02/2012	US 2014 0100661	10/04/2014	9 039 776	26/05/2015
Japon	Brevet délivré	2013-553983	10/02/2012	JP 2014-513567	05/06/2014	5 964 330	08/07/2016
France	Brevet délivré	12708902.7	10/02/2012	2 677 970	01/01/2014	2 677 970	22/04/2015
Allemagne	Brevet délivré	12708902.7	10/02/2012	2 677 970	01/01/2014	60 2012 006 870.1	22/04/2015
Royaume-Uni	Brevet délivré	12708902.7	10/02/2012	2 677 970	01/01/2014	2 677 970	22/04/2015
France	Brevet délivré	12/53127	05/04/2012	2 988 995	11/10/2013	12/53127	09/01/2015

PATENT